
HKICA Event List (2019) 

Date 出席 

2019-1-3 Meeting with Development Bureau on “How Testing and Certification 
Trade can enhance quality of construction work” 
(檢測認證，優化建造工程質量: 制度，步驟，標準) 

2019-1-7 Speaker in HKCTC Seminar on Latest Development of Certification 
認證的最新發展研討會. “Personnel Certification - International 

Standard for Competence of a Qualified Auditor “ 
2019-3-22  URA, Service Providers Committee Meeting 

 
2019-3-23 

 
 

粵港澳大灣區工程技術人才職業資格互認工作會議 

2019-4-24 IPC Oslo Meeting 
 

2019-5-13 
粵港澳大灣區專業審核師職業資格互認交流會 

2019-7-19 Meeting with Development Bureau on “How Testing and Certification 
Trade can enhance quality of construction work” 
(檢測認證，優化建造工程質量: 制度，步驟，標準) 

2019-9-28 

 
 

粵港澳大灣區工程技術人才專業資格專家研討會研討會 



2019-10-7 

 
 
廣東省產品認證服務協會互認交流會 

2019-10-8 URA, Technical Committee (Practice Notes and Guidelines) meeting 
 

2019-10-29 

 
 
IPC AGM Seoul 

2019-11-2 Speaker in OpenU Seminar on Testing and Certification: Quality and 
Safety Enhancement in Building and Construction Industry. “The Role 
of Certification Body in Fostering Innovation and Technological 
Development “ 

2019-11-7 與廣東省產品認證服務協會“質量管理工程技術人才資格評估互認”

合作備忘錄，逐步成為粵港澳大灣區［人才職稱改革］互認試點機構 
  

 


